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◆ 专精特新｜SPECIALIZATION REFINEMENT DIFFERENTIATION AND INNOVATION
P02   引领起重机动态称重新格局

Lead the new pattern of crane dynamic weighing 

深圳市测力佳控制技术有限公司是一家高科技企业，专注起重提升机械动态称重及技术开发，在起

重提升机械动态称重领域已获得 6 项国家发明专利 7 项实用新型专利，8 项软件著作权，是行业内领

军企业。测力佳智能电量分析称重方法经过十多年的应用研究，彻底改变行业的计量标准，将行业

内的计量稳定性推向一个新高度，引领改变世界起重提升机械动态称重新格局。

Shenzhen Celijia Control Technology Co., Ltd. is a high-tech enterprise focusing on lifting and hoisting machinery dynamic 
weighing and technology development. In the field of lifting and hoisting machinery dynamic weighing, the Company has obtained 
six national invention patents, seven utility model patents, eight software copyrights, taking a leading position in the industry. 
After more than a decade of application research, Celijia’s intelligent power analysis weighing method has completely changed the 
industry’s measurement standards, pushed the industry’s measurement of stability to a new height, and led to the change for a new 
pattern of lifting and hoisting machinery dynamic weighing in the world.

◆ 全国物料搬运学术峰会技术论坛

      NATIONAL ACADEMIC TECHNICAL FORUM OF 
      MATERIAL HANDLING
P04   形性一体化数字孪生 重塑起重运输机械的新征途

Integration of shape and feature with digital twin characteristics, reshaping of the lifting and transportation machinery 
in the new journey

◆ 特别报道｜SPECIAL REPORT
P08   深融合 创佳绩 扬帆出海再加力——陈学东院士赴北起院调研指导工作

Deep integration for great results, sail out to sea with greater efforts ——Academician Chen Xuedong 
visits BHMRI for survey and guidance

◆ 会议报道｜MEETING REPORT
P10   双向奔赴，共同生态——中数联盟与北起院开展业务交流会

Win-win cooperation for common ecology goal—— ZDEIA and BMHRI hold the business exchange meeting

P11   行业标准《岸边集装箱起重机智能化技术规范》《集装箱门式起重机智

     能化技术规范》（初稿）讨论会在上海市顺利召开
The seminar on industry standards Intelligent Technical Specifications for Shore Container Cranes and Intelligent 
Technical Specifications for Container Gantry Cranes (Preliminary Draft) is successfully held in Shanghai

◆ 专栏｜SPECIAL COLUMN
P12   用系统工程方法构建 AGV 项目

Construction of AGV projects with system engineering methods

P15   美丽中国与碳达峰之路
Beautiful China and the Road to Emission Peak
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